
 

BRM.0012.4.8.2022 

 
Protokół nr 43/2022 

posiedzenia Komisji Porządku Publicznego, Bezpieczeństwa Obywateli 

i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej  Inowrocławia,  

odbytego w dniu 24 sierpnia 2022 r. w Urzędzie Miasta Inowrocławia, al. Ratuszowa 36. 

 

Czas  trwania posiedzenia 8.00 –  8.20. 

 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

1. Grzegorz Piński    – Przewodniczący Komisji 

2. Jacek Bętkowski    – Zastępca Przewodniczącego Komisji 

3. Danuta Jaskulska   – Członek Komisji 

4. Jarosław Mrówczyński   – Członek Komisji 

5. Dobromir Szymański  – Członek Komisji 

 

Lista obecności członków Komisji obecnych podczas Komisji stanowi załącznik nr 1  

do protokołu.  
  
Ponadto w posiedzeniu uczestniczył: 

Marcin Ratajczak – Komendant Straży Miejskiej Inowrocławia. 

 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 
 

Posiedzenie Komisji otworzył Pan Grzegorz Piński – Przewodniczący Komisji, który zgodnie                

z listą obecności stwierdził, że w obradach Komisji  uczestniczy 5 radnych, co wobec ustalonego 

składu Komisji wynoszącego 5 osób, stanowi kworum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji. 

 

Ad 2. Propozycje zmian do porządku obrad. 
 

Zmian do porządku obrad nie wniesiono i przystąpiono do jego realizacji.  
 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Propozycje zmian do porządku obrad. 

3. Informacja Komendanta Straży Miejskiej na temat utrzymania czystości i zapobiegania 

wandalizmowi na terenie Parku Solankowego. 

4. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

5. Sprawy bieżące. 

 

Ad 3. Informacja Komendanta Straży Miejskiej na temat utrzymania czystości                                 

i zapobiegania wandalizmowi na terenie Parku Solankowego. 
  
Marcin Ratajczak – Komendant Straży Miejskiej Inowrocławia: 

Przedstawił informację na temat utrzymania czystości i zapobiegania wandalizmowi na terenie 

Parku Solankowego. 

Informacja stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
  
Pytania i dyskusja:  

 

Jacek Bętkowski – Zastępca Przewodniczącego Komisji: 

Kamery pojawiają się też w innych rejonach miasta, ale chciałoby się aby tych kamer było więcej. 

Dzięki tym kamerom zostało wychwyconych kilka zdarzeń, zwłaszcza na Osiedlu Błonie. Zostają 
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podrzucane tam wszelkiego rodzaju odpady. Rozmawiałem z Panem Komendantem już wcześniej 

w sprawie poruszania się rowerzystów w Parku Solankowym. Wiem, że Straż Miejska to 

kontroluje, monitoruje, ale jednak ci rowerzyści jeżdżą po prostu „ na dziko”.     
 

Marcin Ratajczak – Komendant Straży Miejskiej Inowrocławia: 

Powinniśmy na którejś najbliższej Komisji porozmawiać na temat, gdzie widzimy potrzebę 

umiejscowienia kolejnych kamer w mieście. Rozmawiałem z Naczelnikiem Wydziału Inwestycji 

Michałem Jaśtakiem i Pan Naczelnik stwierdził, że wystąpi z propozycją w projekcie budżetu 

o kwotę 200 tysięcy złotych na zakup nowych kamer. Ta kwota pozwoliłaby nam, na wymianę 

kamer mocno wyeksportowanych. Można pomyśleć, gdzie postawić nowe punkty z kamerami. 

W tej chwili mamy wyczerpaną licencję na te 48 kamer. Wczoraj przeprowadzono rozmowę 

z firmą odnoście zakupu nowych licencji. Pomyślimy, aby rozszerzać funkcjonowanie 

monitoringu na terenie miasta. Na pewno jedna z lokalizacji byłaby na Osiedlu Błonie. 

Zlokalizowana tam kamera spełni swoje zadanie.      
 

Jacek Bętkowski – Zastępca Przewodniczącego Komisji: 

Pojazdy, które tam podjeżdżają wyrzucają tam odpady wielkogabarytowe mają zakryte tablice 

rejestracyjne. Mieszkańcy też do końca nie są uczciwi i nie mówią prawdy.   

 

Marcin Ratajczak – Komendant Straży Miejskiej Inowrocławia: 

Na Osiedlu Błonie mieszka dość specyficzne społeczeństwo i tam panuje „zmowa milczenia”. Nie 

chcą wskazywać, pomagać nam. Podjęliśmy tam akcję z umieszczeniem tam kamery tzw. 

„niewidocznej” – foto pułapki i to zdało egzamin.   
 

Jacek Bętkowski – Zastępca Przewodniczącego Komisji: 

Póki nie dowiedzieli się, gdzie to jest. 

 

Marcin Ratajczak – Komendant Straży Miejskiej Inowrocławia: 

I wystąpili z wnioskiem, aby wyciąć drzewo. 
 

Jacek Bętkowski – Zastępca Przewodniczącego Komisji: 

Tak bo na tym drzewie była foto pułapka. Zostałem tam potrącony przez samochód, który uciekał 

po wysypaniu odpadów.  
 

Marcin Ratajczak – Komendant Straży Miejskiej Inowrocławia: 

Mamy jedną foto pułapkę mobilną, która zmienia miejsca.  Ona już się spłaciła i na pewno będzie 

zarabiała na siebie w przyszłości. 

 

Więcej pytań nie było. 

 

Ad 4. Sprawy wymagające opinii Komisji. 
 

Przewodniczący Komisji przedstawił pismo Stowarzyszenia im. Księcia Kazimierza Kujawskiego 

z dnia 11 czerwca 2022 r., o pozwolenie na budowę i posadowienie obelisku twórcy Kujaw 

Księcia Kazimierza Kujawskiego przy Skwerze Obrońców Inowrocławia.  

Pismo stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 

Pytania i dyskusja: 
 

Jacek Bętkowski – Zastępca Przewodniczącego Komisji: 

Proponuję, aby zwrócić się z wnioskiem o wystąpienie do Kujawsko-Pomorskiego 

Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków w Toruniu oraz Polskiego Towarzystwa Historycznego 

w Inowrocławiu w celu wydania opinii. Niech te instytucje się wypowiedzą. Jak będzie opinia to 

wtedy podejmiemy decyzję.    
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Grzegorz Piński – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem wniosku o wystąpienie do Polskiego Towarzystwa 

Historycznego oraz Kujawsko-Pomorskiego Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków w celu 

uzyskania opinii w sprawie ustawienia pamiątkowego obelisku upamiętniającego Księcia 

Kazimierza Kujawskiego na Skwerze Obrońców Inowrocławia? 
 

Głosowanie:   za – 5, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia z dnia 

26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-

Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn, zm.), Komisja Ładu Przestrzennego, Gospodarki 

Nieruchomościami i Spraw Mieszkaniowych podjęła uchwałę nr 12/2022 o pozytywnym 

zaopiniowaniu wniosku Stowarzyszenia Imienia Księcia Kazimierza Kujawskiego w sprawie 

ustawienia pamiątkowego obelisku upamiętniającego Księcia Kazimierza Kujawskiego na 

Skwerze Obrońców Inowrocławia. 

 

Ad 5. Sprawy bieżące.  

 

Nie było. 

 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący zamknął 

posiedzenie Komisji.  
 

 

 

Przewodniczący Komisji 

 

/-/ Grzegorz Piński 

 
 

 
Protokółowała:  

/-/Agnieszka Bardzińska 


